



Xiaoyi Hu

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Capital reduction, winding up and bankruptcy
- Family law, trust and wealth planning

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Hu specializes in handling civil and commercial disputes. He has provided dispute resolution services for a series of publicly listed companies, large state-owned enterprises, and financial institutions. As legal counsel, Mr. Hu has handled a significant number of civil and commercial litigation and enforcement cases in courts at all levels, including the Supreme People's Court and various provincial high people's courts. Mr. Hu is familiar with legal rules and procedures with respect to litigation, preservation, and enforcement.

Mr. Hu also has extensive experience in corporate dissolution, bankruptcy, liquidation, and related matters. He has dealt with applications and responses to judicial dissolution, corporate bankruptcy, and compulsory liquidation cases. He has also served multiple times as a creditor representative, deeply involved in bankruptcy liquidation, reorganization, and pre-reorganization procedures.

Before joining Han Kun's dispute resolution department, Mr. Hu worked for several years in the firm's financial and asset management department, where he focused on handling family law cases such as divorce and inheritance, and providing clients with legal services related to philanthropy, family trusts, and other family wealth planning matters.

EDUCATION

Mr. Hu received a LL.B. degree and a LL.M. degree from China University of Political Science and Law.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



胡晓毅

北京

业务领域

- 争议解决
- 减资、清算和破产
- 家事法、信托与财富规划

工作经历

胡晓毅律师专长于处理民商事纠纷案件，曾为多家上市公司、大型国有企业、金融机构提供争议解决领域的法律服务。胡晓毅律师作为代理人，在包括最高院、省高院在内的各级人民法院承办了大量民商事诉讼和强制执行案件，熟悉诉讼、保全及执行相关程序和法律规定。

胡晓毅律师对于公司解散、破产及清算相关事宜亦具有丰富的经验，作为代理人处理过申请和应对司法解散、企业破产、强制清算案件，并多次作为债权人的代理人，深度参与破产清算、重整和预重整程序。

胡晓毅律师加入汉坤争议解决部之前，曾在汉坤金融资管部工作数年，专注于处理离婚、继承等家事法案件，并为当事人提供慈善、家族信托等家族财富规划相关法律服务。

教育背景

胡晓毅律师毕业于中国政法大学，获得法学学士和硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文